
Interpelacja Nr 125 
z dn. 7 września 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie bardzo zniszczonej alejki na Kamionkowskich Błoniach 
Elekcyjnych 

 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

 

Mieszkańcy pytają Radę, kiedy doczekamy się  wymiany asfaltowej nawierzchni jednej z 
głównych alejek Kamionkowskich Błoni Elekcyjnych – od osiedla SM Waszyngtona wzdłuż 
Kanałku Wystawowego i ogrodzenia SM Kamionek oraz żłobka i przedszkola aż do 
Stanisława Augusta. Szczególnie pilnej wymiany wymaga nawierzchnia od mostku do 
przedszkola – około 250 m.  
 

Zrezygnowaliśmy w tym roku z umieszczania tego w Budżecie Partycypacyjnym – choć 

jest to rzecz, która na pewno zyskałaby duże poparcie w głosowaniu – są odcinki takie, że 

nie mogą się minąć dwa rowery bez wjeżdżania na trawę. 

 

Dodajemy, że jest to ciąg bardzo uczęszczany – jako m.in. droga do kościoła.  

 

Czy taka drobna inwestycja (alejka ma .2,5 m szerokości), a zarazem bardzo potrzebna, 

bo w miejscu uczęszczanym – lubianym i odwiedzanym przez wszystkich mieszkańców 

naszej dzielnicy nie mogłaby zostać wykonana ze środków, które być może pozostały po 

realizacji innych pozycji w planie? Czy też nie ma na to perspektyw ani w tym lub 

następnym roku? 

Z wyrazami szacunku  

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu 

Mieszkańców Osiedla Kamionek  

 


